



Sebahagian daripada menu masakan yang dihasilkan peserta.



Antara pelajar yang mencuba nasib dalam program Asasi Grandmaster Cef.



Barisan juri yang menghakimi program Asasi Grandmaster Cef.

# ASPer anjur pertandingan masakan

Oleh Syfarida Muhamad Zaki  
bhvarsiti@bh.com.my

▸ Serdang

**P**usat Asasi Sains Pertanian (ASPer), Universiti Putra Malaysia (UPM) menganjurkan program Asasi Grandmaster Cef yang merupakan aktiviti 'team building' berbentuk pertandingan masakan dan latihan amali untuk staf dan pelajarannya.

Sebanyak 13 kumpulan yang terdiri daripada pensyarah, staf, pelajar ASPer dan Alumni ASPer menyertai pertandingan masakan yang berorientasikan produk jenama Maggi.

Setiap kumpulan bebas menghasilkan kreativiti masakan dengan menggunakan peralatan dan bahan-bahan asas yang dibekalkan dengan bertemakan Kelangsungan Hidup (Survival).

Pertandingan selama 30 minit itu dinilai berdasarkan rasa, ketepatan tema dan kreativiti hiasan.

## KERJA berpasukan

Pengarah ASPer, Prof Dr Mahiran Basri, berkata aktiviti itu

“AKTIVITI ITU DAPAT MEMBENTUK SEMANGAT KERJA BERPASUKAN, PERKONGSIAN PENGALAMAN, IDEA DAN TENAGA SERTA MEMBENTUK BUDAYA KERJA CEMERLANG DALAM KALANGAN WARGA ASPER”

Prof Dr Mahiran Basri  
Pengarah ASPer

dapat membentuk semangat kerja berpasukan, perkongsian pengalaman, idea dan tenaga serta membentuk budaya kerja cemerlang dalam kalangan warga ASPer.

Selain itu, katanya, pertandin-



Aksi peserta ketika menyiapkan hidangan masing-masing.

gan juga berjaya mengukuhkan hubungan dan interaksi antara pelajar dan pensyarah masing-masing.

Kumpulan Bunga Lawang muncul juara dengan menu 'bola-bola maggi' berperisa rendang,

sekali gus menerima set sumbangan khas daripada Bahagian Makanan Maggi, Nestle (Malaysia) Berhad.

Selain itu, kumpulan lain menyediakan martabak maggi, omelet maggi dan maggi gulung.

Selain Cef Muluk, Cef Johari Idrus atau dikenali sebagai Papa Joe MasterChef Malaysia dan Felo Perunding UPM, Cef Kadir turut mengadakan demonstrasi masakan spageti karbonara sebagai penutup pertandingan itu.